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Szanowny Panie Prezydencie
 
   Rybnik to miasto borykające się z problemem smogu, niską emisją. Ze względu na te problemy miasta interesuje mnie, czy miasto w swoim
ścisłym centrum posiadało i posiada tzw. korytarze powietrzne? Czy w planie zagospodarowania przestrzennego Rybnika są wydzielone strefy
nie przeznaczone do zabudowy ze względu na bliskość centrum  jako tzw. zielone płuca miasta? Wiem, że są miasta, również w naszym
województwie, które mają zakaz zabudowania niektórych terenów właśnie z powodu korytarzy powietrznych i naturalnej wentylacji miasta,
dlatego pytam.
   Jeśli odpowiedź na powyższe pytania będzie pozytywna, proszę o informacje, gdzie dokładnie są te miejsca,
 
Z wyrazami szacunku
Joanna Brzózka
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